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Radny Rady Miasta Wloclawek

wtoctawe K /9. 7 7. 2U24r.

Uprzejmie

Szanowny Pan

Krzysztof Kukucki

Prezyde nt M iasta Wloclawko

powiodamiam, ie zwrocili siq do mnie portstwo

zam. ul. Kaszubska , ktorzy powziqli informacje, ii pan

Prezydent opublikowat w BtP projekt budietu Miasta Wloclawek na 2025 rok
proszqc bym, iako radny Rady Miasta Wloclawek zapytal Pona Prezydenta czy
uwzglqdnil - zaplonowal w tym projekcie budietu miasto 2025 roku irodki
finansowe no przygotowanie i wykupienie naszej nieruchomosci - dzialki nr
1.13/1- o pow. 0, 067s ha przy ul. Dziewinskiej , kt6rq to nie mogq swobodnie
dysponowa( z uwagi na plon zagospodarowania przestrzennego gdzie znaczna
czeii dziatki przeznaczona jest pod cel publiczny-droge lrednicowq.

Paristwo zloiyli w dniu L0.L0.2024r w tej sprawie pEWCJE do
Rady Miasto Wloclowek w sprawie pomocy w uchwaleniu w budiecie 2025 roku
Srodkow - zabezpieczenio i zapewnienio ostotecznie lrodkdw budietowych na
wykup przez miasto naszei dziotki przy ul. Dziewiriskiej oznaczonej nr j.13/j. o
pow.0, 0675 ha KM 77. petycja powyisza zostola przekazana panu
Prezydentowi za pismem z dnia 1s.1.0.2024r znak 8RM.000429.2024

Jak mi wiadomo wyrozil pon zgodQ no podiqcie czynnoici maiqcych na
celu nobycie wyiei wspomnionej nieruchomoSci no rzecz Gminy Miasto
Wtoclawek w 2025 roku - pismo z dnia 21.10.2024 r znok GMK.N.6g22.25.2023

Reasumuiqc uprzeimie proszq o udzielenie informacji czy w Dziate 700
Rozdzial 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomoiciami str. lr7 lub innym
paragrofie proiektu hudietu Miasta Wloclowek 2025 roku czy w kwocie
6,277,620 zl uwzglqdniona -zaplanowono jest kwota no wykup w/w
nieruchomoici,

w tej sprawie ztoiytem 26.1i..2024r proibq w imieniu partstwa

o spowodowanie by wycenq tej nieruchomoici- dziatki o pow,675
m2 przy ul' Dziewifiskiei ' przez rzeczoznowcq mojqtkowego dokonot jeszcze w
bieiqcym roku.
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